
Notulen ALV v.v. Enervo 30 oktober 2017 
Aanwezig bestuur: Guido, Monique, Tim, Hester, Nicole. 

Aanwezig aantal leden: 16 

 

 

Opening 

De voorzitter heet iedereen welkom.  

Er zijn geen vragen vooraf gesteld.  

 

Vacatures binnen de vereniging 

 Ledenadministratie 

 Sponsorcommissie 

 Organisatie CMV toernooi 18 januari! Zoeken we iemand die van voor tot eind de organisatie 

op kan pakken en mensen betrekt om de dag inhoud te geven en te begeleiden. 

 Ledenwerving; iemand die meedenkt hoe we dit gaan doen.  

 1 lid voor de kascommissie: vacature vervuld! Petra Hardeman pakt dit samen op met 

Marieke Beijert en Monique plant een afspraak in om de begroting vast te stellen.  

 

De voorzitter spreekt 

Waarden voor de vereniging: 

- Plezier en gezelligheid 

- Rust, reinheid en regelmaat (rust in organisatie, planning en een schone sporthal) 

- Oog voor groei; in welk team dan ook oog voor verbetering, jeugdlijn onderhouden en aanwas 

mogelijk maken. 

- Communicatie en dialoog; communicatie is lastig voor een vereniging die op 4 dagen traint en op 2 

dagen wedstrijden speelt. Ga de dialoog met elkaar aan.  

 

De aanwezige leden gaan kort met elkaar kort in dialoog over de waarden van de vereniging. 

Vervolgens ontstaat een plenaire discussie die de volgende vragen oproept: 

- Weten we wat mensen zoeken binnen een vereniging?  

- Waar zoek je als persoon de verbinding in? Binding in een team of breder dan dat?  

- Welke behoefte is er bij de leden?  

- Welke balans kun je daarin vinden organisatorisch? De verdeling op diverse training- en 

speeldagen is ontstaan en is dit de kern van verenigingsgevoel? 

- Wel trainen er meerdere teams op dezelfde tijd, maar ze doen niet samen de nazit/ borrel. 

Ieder aan een aparte tafel…bereik je dan ook wat je wil bereiken? Is samen laten trainen ook 

om verenigingsgevoel te versterken? 

- Wanneer er activiteiten worden georganiseerd en er geen leden op af komen, moet je dit 

dan blijven faciliteren? 

- Wat straal je naar buiten uit? Wat is de identiteit van Enervo? En wat zijn onderscheidende 

kenmerken?  

 

 



Opdracht van de voorzitter is om het er met elkaar over te hebben. Daarnaast zal het bestuur 

bekijken op welke manier bij bovenstaande vragen meer informatie verzameld kan worden en wat 

de opbrengst daarvan kan bijdragen aan beleid en keuzes voor de toekomst. 

Meerdere leden geven aan dat er voor meer verbinding met elkaar niet aparte wedstrijddagen 

gepland zouden moeten zijn. Suggesties om dit op te lossen worden ook geboden:  

- met behoud van eigene per team ook activiteiten gericht op iedereen organiseren.  

- een paar zaterdagen alle teams te laten spelen en ook een paar vrijdagavonden meerdere 

teams. 

- aanvoerders inzetten om team aan te moedigen mee te doen met activiteiten.  

- Blijf dicht bij de basis; volleybal is datgene wat verbindt! 

 

Ledenadministratie 

Ledenaantal is stabiel.  

 

TC 

TC voorzitter Hester neemt de leden mee in de doelstellingen van de teams.  

 

Senioren 

D1 en H1 willen 1e klasse of promotieklasse spelen. H2 en D2 haken daar qua niveau op aan. H3 en 

D3 spelen leuk sociaal volleybal in de 3e klasse.  

Dit seizoen is er een nieuw damesteam, D4, opgericht. Dit team bestaat uit jonge meiden die vanuit 

de jeugd zijn doorgestroomd, een ervaren speelster en nieuwe spelers binnen de vereniging. Het 

team wordt structureel aangevuld met dames uit D3 en recreanten. Dit team zoekt nog een coach 

(voor uitwedstrijden) en kan dus ook nog spelers gebruiken. Ken je in je netwerk nog iemand die hier 

goed bij past? 

Het team maakt mogelijk dat meiden kunnen doorstromen naar een seniorenteam omdat de stap 

naar D3 in derde klasse nog te groot is.  

 

Jeugd 

Het zou prettig zijn dat in de toekomst (over 2 jaar) jongens ook kunnen aanhaken bij de senioren.   

Bij de jeugd zijn nu 4 teams actief. Er spelen meer meisjes dan jongens in deze teams. De 

jeugdtrainers gaan regelmatig met elkaar om de tafel om ontwikkeling en technieken uit te wisselen.  

Ouders zijn ook erg betrokken bij het spel en er zijn teammanagers die de boel voor de teams 

organiseren.  

De TC denkt erover na om zich ook op nog jongere jeugd te richten.  

  

Recreanten 

HR en DR gaan ook voor veel spelplezier en doen mee aan een recreantencompetitie.  

 

Aandachtspunt van de TC is de communicatie. De TC probeert meer zichtbaar te zijn naar alle leden. 

In elk geval is op bijna elk trainingsmoment een van de TC leden in de zaal aanwezig. TC leden zijn 

Hester (D2), Saskia (D2), Nadja (trainer jeugd) en Kenneth (H2), Wedstrijdsecretariaat; Martina.  

 

 

 

 

 



Vragen van leden aan de TC 

 

D3/D4 bezetting 

D3 wenst dat de lijntjes kort lopen in de communicatie over toekomst D3 en D4. D3 heeft meerdere 

malen signaal gegeven dat de bezetting te krap is. Dit geldt nu ook voor D4. Het is niet met iedereen 

duidelijk gecommuniceerd wie waar kan meespelen.  

Rond de kerst komt er weer een terugkoppeling. Volgens speler van D3 is dat aan de late kant en 

hopelijk kan dit eerder.  

Andere leden geven aan dat ze merken dat ze slecht op de hoogte zijn van wat er in andere teams 

speelt. Communicatie over de definitieve teamindeling is onvoldoende geweest.  

 

Waarom is niet de stekker uit D4 getrokken toen daar te weinig stabiliteit bleek te zijn? Is het 

haalbaar om de teams zo in stand te houden? 

Voorzitter schetst de historie:  

Einde seizoen 2016/2017 leken er voor 2 teams 25 mensen beschikbaar of was er de mogelijkheid 

om voor 3 teams te gaan. Eind augustus/ begin september is in de afweging voor een 4e team 

gekozen. Elke week bleek er weer een nieuwe realiteit te zijn met opnieuw afmeldingen of 

verschuivingen door selectie bij D2 en blessures binnen de teams. In de logistieke voorbereiding van 

het seizoen is toch gekozen om te starten met D4, omdat op dat moment uitbreiding naar 8 vaste 

speelsters waarschijnlijk leek. Daarmee zou er ook ruimte blijven voor nieuwe leden. 

 

Leden en bestuur delen met elkaar dat het wenselijk is  dat dit soort zaken voor de zomervakantie 

besloten moeten zijn en ook een selectie van D2 voor de zomer moet plaatsvinden en niet net voor de 

start van het speelseizoen! 

Daarnaast is de communicatie wel belangrijk, wellicht hadden leden uit andere teams nog een rol 

kunnen spelen in de teams. Betrek mensen in je proces en wees er transparant in! 

 

Belangrijkste is nu om duidelijkheid te scheppen over hoe verder met deze teams.  

 

Suggestie van Nadja uit de TC is dat er een TC cursus voor beginners wordt georganiseerd deze kost 

55 euro waarvan Nevobo 50 euro subsidie geeft. Dit is interessant voor alle leden en wordt deze 

week gepromoot via de mail.  

Er is hard gewerkt door de TC maar dit was weinig zichtbaar.  

 

Het bestuur zal ook zorgen voor communicatie over diverse zaken, waaronder het vervolg van dit 

proces; deze week! 

 

Scheidsrechtersproblematiek 

Komt hierover binnenkort een voorstel hoe inzet scheidsrechters te borgen ruim voor het volgende 

seizoen? 

Dit is een terechte vraag! Speelt zeker, gezien de huidige competitiestanden en prognoses daarbij  en 

voordat we de zomervakantie in gaan komt er een voorstel of zijn er oplossingen in beeld.  

 

Communicatie 

Actualiseer de website en zorg ook voor communicatie niet alleen via social media! Ook Rabo 

Clubkas campagne en Sponsorkliks aandacht geven in de nieuwsbrief van het bestuur. 

 

 



Financiën 

Penningmeester licht de begroting toe: 

 

Vragen van leden 

Is de gemeentesubsidie dit jaar voor 2e keer niet toegekend? Er komt een gesprek van de 

penningmeester met gemeente hierover. Het is elk jaar weer veel werk om de subsidie aan te vragen 

en dan is het extra jammer wanneer het niet lukt. 

Hoe staat het met de Club van 50/ 100?  Er komt een nieuwe actie om dit weer leven in te blazen.  

Tip van speler: bel even de mensen op en mail ze alleen ter bevestiging of stuur een Tikkie 😊. 

 

Waar komt het verschil in begroting t.o.v. vorig jaar door? 

Door de afgesproken contributieverhoging. Er zijn ook een paar nieuwe leden en sponsoring is als 

vaste post weggevallen.  

 

De Grote Clubactie loopt dit jaar bij de jeugd. Aandacht aan dit soort acties geven is wens van de 

leden. Leuren met de boekjes is voor niemand leuk. De grote clubactie opbrengst gaat naar de jeugd. 

In de begroting zijn geen specifieke potjes voor teams opgenomen.  

Materialen die aangeschaft zijn voor jeugd vanuit activiteiten wordt niet veel meer gebruikt. Aanwas 

moet opnieuw komen uit de basisscholen. Jeugd is wat groter geworden en gebruikt de materialen 

niet meer. 

Nadja is bezig met nieuwe initiatieven voor activiteiten icm ledenwerving die worden besproken met 

bestuur.  

 

 

Vragen algemeen? 

- Is het mogelijk om ballen voor de jeugdteams aan te schaffen?  Welke wensen zijn er aan 

materialen algemeen? Van het geld van de grote clubactie kunnen ballen gekocht worden. 

De Clubactie loopt tot half november.  

- In 2018 bestaat Enervo 10 jaar.  

- 19 december wordt het oliebollentoernooi door Frits (HR) georganiseerd. Signaal is dat er 

rondom kerst een nieuwe vloer in de hal komt. Dit checkt de voorzitter bij de beheerder van 

Steinheim en vervolgens zal er communicatie over deze en andere activiteiten de deur uit 

gaan.   

 


